

Wolf Ludwig

Journalist, Consultant



Wolf Ludwig arbeitet als unabhängiger Medienjournalist und Berater und lebt seit 25plus Jahren in der Schweiz.

Er ist Gründungsmitglied des European Dialogue on Internet Governance (EuroDIG) und ist dort seit 2011 Programmdirektor und Mitglied des EuroDIG- Sekretariats. Ferner war er Gründungs- und Vorstandsmitglied (Chairman 2007-15) von EURALO - ICANN's European At-Large Organisation. Nach seinem Studium (Englisch und Wirtschaft) in Heidelberg und Ausbildung zum Journalist sammelte er Berufserfahrungen in Printmedien, Nachrichtenagenturen und im öffentlich-rechtlichen Rundfunk. Er war für verschiedene NGOs in Deutschland und Österreich im Bereich Public Relations tätig, war Wahlkampfleiter und Berater für die Grünen im Deutschen Bundestag und Berater für diverse Entwicklungsprojekte im Ausland.

Wolf Ludwig is an independent media journalist and consultant.

He is founding member of the European Dialogue on Internet Governance (EuroDIG) serving as Program Director within the EuroDIG Secretariat since April 2011. Since 2015 he is also the coordinator of the Swiss IGF. From 2007-2015 he was the Chair of the European Regional At-Large Organization (EURALO) . After his studies (English and Economics) in Heidelberg he started working in print media, news agencies and public broadcasting. Wolf Ludwig has been in charge of media and public relations for several humanitarian organisations (terre des hommes etc.) in Germany and Austria, served as election campaign organizer and parliamentarian consultant for the German Green Party (1982–83) and accomplished several consultancies in development cooperation and project management overseas (Ethiopia, Pakistan, Afghanistan etc.).